

7D5N 上海 / 苏州 / 无锡 / 杭州 / 东方盐湖城

SHANGHAI / SUZHOU / WUXI / HANGZHOU / SALT LAKE CITY

Salt Lake City



行程次序,以当地旅社安排为准。 *图片仅供参考

中国传统汉服体验 Picture shown are for illustration purpose only 图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.
*Pictures shown are for illustration purposes only





精简行程:

抵达上海 第一天

(机上用餐)

☑ 入住酒店

上海 🖨 (120公里) 苏州 🖨 (60公里) (早/午/晚)

- ☑ 唐伯虎故居(苏式园林)
- ☑ 平江路历史街
- ☑ 世界遗产京杭大运河清名桥+南长街

第三天

无锡 🖨 (110公里) 东方盐湖城 (早/午/-

- ☑ 国家5A风景区惠山古镇
- ☑ 魏晋古风仙镇~东方盐湖城
- ☑ 沉浸式国风穿越汉服体验+旅拍
- ☑ 送10寸团体照全家福每个家庭一张
- ☑ 必看王牌演出《逍遥游》
- ☑ 共放祈福莲花水灯

第四天

东方盐湖城 🖨 (230公里) 杭州 (早/午/晚)

- ☑ 江南最美茶园+网红背篓采茶体验 (含采茶装+无人机航拍)*内有销售购买自愿
- ☑ 西湖风景名胜区(金牛出水、西湖天地)
- ☑ 帝王御花园柳浪闻莺

第五天

杭州 🗐 (170公里) 上海

(早/午/-

- ☑ 豫园城隍庙商圈(湖心亭、九曲桥)
- ☑ 南京路步行街
- ☑ 上海外滩

第六天

第七天

上海

(早/-/-)

- ☑ 全天自由活动 或 自费以下选项 (最少8人出发) (A)迪士尼乐园(含接送),烟花汇演结束
 - *非周末(星期一至四) 人民币600人
 - *周末(星期五至日) 人民币720/人
- * 价格区分以官方实际公布日期为准。中国法定假期、暑假寒假等价格另议。
 - (B) 一日游RMB350人民币/人: 武康路+张园石库门
 - +星巴克烘焙工坊
 - +小火锅自助午餐
 - +川沙古镇+比斯特购物村

上海 🛪 回程

(机上用餐)

观光景点:

- 豫园城隍庙商圈 走进上海老街,您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条 豫园商业旅游区内风格独具的,集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于 -体的多功能特色街。
- **上海外滩 -** 位于上海市黄浦区的黄浦江畔,即外黄浦滩,为中国历史文化街区。

东方盐湖城 - 围绕茅山特有的"山、水、盐、茶、药、泉"六大资源优势及道文 化、金坛地缘文化,投资近百亿元,全力打造的27.8平方公里国家级山水养生旅 游度假区。秦汉神仙府,梁唐宰相家,茅山,上清宗坛,中国道教圣地,山势秀 丽,林木葱郁, 幽静宜人。古今文人道家神往的"第一福地,第八洞天",宫观 星罗棋布,湖光山色气象万千。

平江路历史街区 - 是苏州迄今保存最完整、规模最大的历史街区,堪称苏州古城 的缩影。今天的平江历史街区仍然基本保持着"水陆并行、河街相邻"双棋盘格 局以及"小桥流水、粉墙黛瓦"独特风貌,并积淀了极为丰富的历史遗存和人文 景观。

无锡

惠山古镇 - 位于中国江苏省无锡市梁溪区,占地面积3.5平方千米,核心区域面 积1.09平方千米,其历史可追溯至南北朝时期建成的惠山寺,唐代和明清时期在 寺旁建有园林、祠堂,形成惠山古镇。

- 西湖风景名胜区 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外,是中国著名的旅 游胜地,也被誉为人间天堂。2011年6月24日"中国杭州西湖文化景观"正式被 列入《世界遗产名录》。
- 柳浪闻莺 南宋时为帝王御花园,称聚景园,清代恢复柳浪闻莺旧景。现为柳浪 闻莺公园,地处西湖东南隅湖岸,占地约二十一公顷。园林布局开朗、清新、雅 丽、朴实。柳丛衬托着紫楠、雪松、广玉兰及碧桃、海棠、月季等异木名花。是 欣赏西子浓妆淡抹的观景佳地,临水眺望,视野开阔,空气清新,令人心旷神 怡。







√ 5 早餐 / 4 午餐 / 2 晚餐 风味容:

无锡锡派风味 金坛风味

上海本帮风味 杭州杭帮风味 苏州姑苏风味

* * * * *

酒店住宿(5晚)

- ✓ 上海格集曼酒店或同级
- 无锡德根饭店或同级
- 景区内松桂里度假酒店或同级
- √ 杭州空港假日酒店或同级
- ✓ 上海多乐假日酒店或同级

- x1晚
- x1晚
- x1晚
- x1晚 x1晚

自费项目:杭州宋城歌舞秀+ 上海黄浦江游船+ 西湖银泰IN77商圈+ 陆家嘴空中长廊【人民币480/人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。



SCHEDULE

DEPART SHANGHAI

☑ Check in hotel

SHANGHAI (120km) SUZHOU (60KM) WUXI (B/L/D)

- ☑ Tang Bohu Cultural Garden (Suzhou gardens)
- ☑ Pingjiang Road Historical Street
- ☑ World Heritage Grand Canal Qingming Bridge
 - + Nanchang Street

WUXI 🖨 (110KM) SALT LAKE CITY

(B/L/-)

(MOB)

- ☑ Huishan Ancient Town
- ☑ Oriental Salt Lake City
- ☑ Hanfu experience + photography
- ☑ Free 10-inch group photo for each family
- ✓ Performance "Xiaoyaoyou"
- ☑ Lotus water lanterns for blessing

SALT LAKE CITY (230KM) D4 **HANGZHOU**

(B/L/D)

- ☑ Tea Picking at Tea Garden
- **⋈** West Lake Scenic Area
- ☑ Imperial Garden Liulangwenying

HANGZHOU (170KM) **SHANGHAI**

- ☑ Yuyuan Chenghuang Temple Business District (Lake Center Pavilion, Nine Curve Bridge)
- ☑ Naniing Road Pedestrian Street
- ☑ The Bund Shanghai

SHANGHAI D₆

(B/-/-)

☑ Full day free at own leisure OR Join optional tour by own expense

(Minimum of 8 People per option)

- (A) One Day Disneyland Ticket & Transfers Included
 - Non-weekend (Mon-Thu) RMB 600 per person Weekend (Fri-Sun) RMB 720 per person

The above prices exclude China statutory holidays and School holidays, subject to official announcement. (B) City Tour RMB 350/person: Wukang Road

- + Zhangvuan Shikumen
- + Starbucks Roastery
- + Small Hot Pot Buffet Lunch
- + Chuansha Ancient Town
- + Bicester Shopping Village

SHANGHAI 🛪 ARRIVAL

(MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- Yuyuan Chenghuang Temple Business District Walking into Shanghai Old Street, you feel like you have returned to the bustling market of Shanghai 100 years ago. This unique multifunctional street in Yuyuan Commercial Tourism District integrates tourism, shopping, leisure and entertainment, and cultural exhibition.
- Shanghai Bund Located on the bank of the Huangpu River in Huangpu District, Shanghai, namely Waihuangpu Beach, it is a historical and cultural district in China.

SALT LAKE CITY

Oriental Salt Lake City - Focusing on Maoshan's unique six resource advantages of 'mountain, water, salt, tea, medicine, and spring" as well as Taoist culture and Jintan geo-culture, nearly 10 billion yuan has been invested to build a 27.8 square kilometer national-level landscape health care center. Tourist Resort. The Immortal Mansion of the Qin and Han Dynasties, the home of the prime ministers of the Liang and Tang Dynasties, Maoshan, the Shangqing Zongtan, the holy land of Taoism in China, with beautiful mountains, lush trees, quiet and pleasant.

SUZHOU

Pingjiang Road Historic District - It is the most typical and complete ancient city historical and cultural protection area in Suzhou, covering an area of about 116.5 hectares. There is a double chessboard city pattern here, retaining the characteristics of the Jiangnan water city with small bridges, flowing water, houses and deep ancient alleys, and has accumulated a profound cultural heritage.

WUXI

Huishan Ancient Town - Located in the west of Liangxi District, Wuxi City, Jiangsu Province, China, covering an area of 3.5 square kilometers and a core area of 1.09 square kilometers. Its history can be traced back to the Huishan Temple built in the Northern and Southern Dynasties. The temple was built in the Tang Dynasty and the Ming and Qing Dynasties. There are gardens and ancestral halls built next to it, forming the ancient town of Huishan.

HANGZHOU

- West Lake Scenic Area The beautiful lakes and mountains and numerous historical sites are famous both at home and abroad. It is a famous tourist destination in China and is also known as a paradise on earth. On June 24, 2011, the "West Lake Cultural Landscape in Hangzhou, China" was officially included in the World Heritage List.
- **Liulang Wenying -** In the Southern Song Dynasty, it was the royal garden of the emperors and was called Jujing Garden. In the Qing Dynasty, the old scene of the willow waves and the singing of orioles was restored. It is now Liulang Wenying Park, located on the southeast bank of West Lake, covering an area of about 21 hectares.



- √ 5 Breakfast / 4 Lunch / 2 Dinner
- Special Cuisine:
- ★ Wuxi Xinai Flavor ★ Jintan Flavor
- ★ Suzhou Gusu Flavor
- ★ Hangzhou Hangbang Flavor
- ★ Shanghai Local Flavor



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- Gmile Hotel Or Similar Class
- Wuxi Deacon Hotel Or Similar Class
- X1 Night
- X1 Night X1 Night
- Songguili Hotel Of Maoshan Or Similar Class √ Holiday Inn Hangzhou Airport Zone Or Similar Class X1 Night
 - X1 Night
- Shanghai Duole Holiday Hotel Or Similar Class

Optional Tour: Hangzhou Songcheng Dance Show + Shanghai Huangpu River Cruise Night View + West Lake Yintai IN77 Shopping District + Lujiazui Sky Corridor [RMB 480/person]

General Information

·上海 SHANGHAI ·

货币 Currency	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50	拨号代码 Dial Code	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage	*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准* 电压 - 220伏特 Voltage - 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	中国 – 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather	Spring 春季 Summer 引 3月 - 5月 6月 - 8月 Mar to May Jun to Aug 25℃ ~ 3℃ 30℃ ~ 35°	9, Sc	utumn 秋季 □ Winter 冬季 月 - 11月
飞机型号 Aircraft Type	A330	B737	B787
Departure Date: Flight:			
出发日期: Tour Fare: 团费:		航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	-
Tipping: 小费:	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	
	GD Partner:		



GD Partner: